
 

 

DPr-BRM-II.0012.8.2.2023 

Protokół nr 42/IV/2023 

posiedzenia Komisji Ładu Społeczno-Prawnego 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 4 kwietnia 2023 r.  

posiedzenie on-line 

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   -   8 radnych  

obecnych   -   6 radnych 

nieobecnych  -   2 radnych  

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2  do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla radnych stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla gości stanowią załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska. 

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu nr 41/I/23 z dnia 31 stycznia 2023 r.   

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry- 

druk nr 64/2023. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna 

gry-  druk nr 65/2023. 

5. Informacja Straży Miejskiej na temat zgłoszonych interwencji od 1 stycznia 2023 r.  

6. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia: 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska  powitała obecnych on-line  radnych 

 i  zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum niezbędne do 

prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii.  
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Ad pkt 1. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek posiedzenia. 

Uwag nie zgłoszono. 

Porządek obrad został przyjęty przez aklamację. 

 

Ad pkt 2. Przyjęcie protokołu nr 41/I/22 z dnia 31 stycznia 2023 r.  

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska poddała protokół pod głosowanie. 

Komisja  przyjęła protokół przez aklamację. 

 

Ad pkt 3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji 

kasyna gry- druk nr 64/2023. 

Kierownik w Oddziale ds. Zezwoleń na Sprzedaż Napojów Alkoholowych  Biuro Promocji 

Zatrudnienia i Działalności Gospodarczej p. Izabela Wąsowska omówiła projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem ( stanowi on załącznik nr 5 do protokołu). 

Faza pytań i dyskusji 

Pytań nie zadano. Głosów w dyskusji nie zabrano.  

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Komisja w głosowaniu przy 3 głosach „za”, 1 głosie „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Ad pkt 4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji 

kasyna gry-  druk nr 65/2023. 

Kierownik w Oddziale ds. Zezwoleń na Sprzedaż Napojów Alkoholowych  Biuro Promocji 

Zatrudnienia i Działalności Gospodarczej p. Izabela Wąsowska omówiła projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem ( stanowi on załącznik nr 6 do protokołu). 

Faza pytań i dyskusji 

Pytań nie zadano. Głosów w dyskusji nie zabrano.  

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Komisja w głosowaniu przy 4 głosach „za”, 2 głosach „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Ad pkt 5. Informacja Straży Miejskiej na temat zgłoszonych interwencji od 1 stycznia 

2023 r.  
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Zastępca Komendanta Straży Miejskiej p. Wojciech Płoszaj przedstawił  informację na 

temat zgłoszonych interwencji  za I kwartał 2023 r. – załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Faza pytań i dyskusji. 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska: „czym jest spowodowany spadek 

wypisywania mandatów?” 

 

Zastępca Komendanta Straży Miejskiej p. Wojciech Płoszaj: „ nie mamy takich badań. 

Może być to podyktowane wieloma czynnikami, warunkami pogodowymi, zachowaniem 

kierowców.” 

 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska: „chciałam zapytać o ul. Moniuszki  

i niekontrolowane parkowanie na tej ulicy, zwłaszcza w weekendy? 

 

Zastępca Komendanta Straży Miejskiej p. Wojciech Płoszaj: „ temat ten jest znany Straży 

Miejskiej i w miarę możliwości podejmujemy działania”. 

 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska zapytała, czy zostało przygotowane  

i przesłane do Komisji roczne Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej za 2022 rok? 

 

Zastępca Komendanta Straży Miejskiej p. Wojciech Płoszaj: „Sprawozdanie zostało 

przygotowane. Sprawdzę, czy zostało przesłane do Komisji Ładu.”  

 

Ad pkt 6 . Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

Radny p. Tomasz Anielak nawiązał do sprawy zgłoszonej na jednym z poprzednich posiedzeń 

Komisji,  dotyczącej  jednostki Policji przy ul. ks. Brzóski.  Chodzi o nadmierne używanie  

syren alarmowych pojazdów policyjnych. Obecny na posiedzeniu Zastępca Komendanta  

obiecał kontakt z dowódcą oddziału i spowodowanie, aby działania policjantów były jak 

najmniej uciążliwe dla mieszkańców.  

 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że na dzisiejszym posiedzeniu nie ma 

przedstawiciela Policji. Komisja wróci do sprawy na kolejnym posiedzeniu.  
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Radny p. Tomasz Anielak: „ druga sprawa do Policji i Straży Miejskiej, chodzi o dewastację 

pomnika Jana Pawła II. Jest to kolejny akt wandalizmu, pamiętamy kwestię malowania drzwi 

do katedry. Może dobrze byłoby, aby był tam monitoring, aby bardziej kontrolować ten rejon 

naszego miasta.” 

Zastępca Komendanta Straży Miejskiej p. Wojciech Płoszaj: „obszar ten jest objęty 

monitoringiem miejskim. Nagranie zostało przekazane  Policji.” 

 

Więcej spraw wniesionych i wolnych wniosków nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska podziękowała za udział w obradach 

 i zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Protokół sporządziła                                                Przewodnicząca Komisji  

 

Joanna Kaźmierczyk              Joanna Budzińska 

 

 

 

 

 

 


